
公 告 

ANNOUNCEMENT 

 

為預防及控制冠狀病毒爆發，並且由於有眾多住在台灣的印

尼公民，駐台北印尼經濟貿易代表處敦促所有住在台灣的印

尼公民: 

To prevent and control the increasing number of Coronavirus outbreak 

(COVID-19) and due to large number of Indonesian citizens live in Taiwan, it is 

urged for all Indonesian citizens in Taiwan to: 

1. 若有發燒，咳嗽，呼吸困難或其他不適的症狀，必須立

即到最近的醫院或健康服務中心進行檢查及觀察; 

If having such symptoms as fever, cough, breathing difficulty or other 

feeling of being unwell, must immediately do medical examination and 

observation to the nearest hospital or health center; 

2. 立即報告或敦促認為可能患有冠狀病毒初期症狀（發

燒，咳嗽，呼吸困難或其他不適感覺）之印尼同胞必須

立即到最近的醫院或健康服務中心進行檢查及觀察; 

Immediately report and/or urge fellow Indonesian citizens who are 

suspected of having initial symptoms of COVID-19 (fever, cough, 

breathing difficulty or other feeling of being unwell) must immediately 

do medical examination and observation to the nearest hospital or 

health center; 



3. 防止舉辦群眾聚會（超過十個人）; 

Prevent doing mass gatherings (more than 10 people); 

4. 延後或取消參與人數眾多的活動（超過十個人）; 

Postpone or cancel activities/events with large number of participants 

(more than 10 people); 

5. 減少去公共場所或擁擠的地方;及 

Reduce the frequency of going to any public places or crowded areas; 

and 

6. 在駐台北印尼經濟貿易代表處進行自陳報告。 

Do self-report via Indonesian Economic and Trade Office to Taipei’s 

website (www.kdei-taipei.org). 
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